

Date : August 30th, 2018

REACH Certificate

We certify that all articles supplied as film and ceramic technology capacitors, filters, sensors & associated systems, slip-rings, are compliant to the REACH regulation EC 1907/2006 and in accordance with the article 33, do not contain substances included in the candidate list (SVHC), updated the 27th of June 2018 for 191 substances. As opposed, these articles shall be listed in the annex of this declaration referenced below.

For any communication related to REACH, please Contact the Exxelia Technologies Sales Department or the REACH Coordinator.

Certificat REACH

Nous certifions que les articles fournis à savoir, les condensateurs de technologie film et céramique, les filtres, les capteurs et systèmes associés, les collecteurs tournants, sont conformes au règlement REACH EC 1907/2006 et suivant l'article 33 de ce règlement, ne contiennent aucune substance de la liste candidate (SVHC), mise à jour au 27 juin 2018 de 191 substances. Dans le cas contraire, ces articles figureraient dans une annexe à cette déclaration référencée ci-dessous.

Pour toute communication concernant REACH, veuillez contacter le Département Commercial Exxelia Technologies ou le Coordinateur REACH.

Thierry HOUSSET

HSE DIRECTOR & REACH Coordinator

Thierry.housset@exxelia.com

